
 

Besluitenlijst Commissievergadering Ruimte, Economie en 
Financiën

Datum 16 januari 2020
Aanwezig E. Alofs-van den Boogaard (voorzitter); R. Wouters (commissiegriffier); 

R. Geerders (Gewoon Uden); L. Deijnen (Gewoon Uden); T. de Vroomen (VVD-
Leefbaar Uden); B. van Gijn (VVD-Leefbaar Uden); C. Keizer UdenPlus); E. den 
Dekker (UdenPlus)*; M. van den Bosch (CDA); P. van Orsouw (CDA); 
J. Minten (CDA); I. Tros (PvdA); C. de Jong (D66)*; T. Bartels (D66)*; 
H. Vissers (Groen Links)*; J. van Lanen (Jong Uden); D. van Tiel (Jong Uden); G. 
Bus (SP); M. Everling (SP); F. van Lankvelt (portefeuillehouder); 
I. Verkuijlen (portefeuillehouder); 
*burgerleden.

De vergadering is volledig na te luisteren via https://Chanel.royalcast.com/uden 

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen welkom.

2 Vaststelling agenda
De commissie wordt gevraagd de concept agenda vast te stellen.
Besluit
De raadscommissie stelt de agenda ongewijzigd vast.
Toelichting
De voorzitter inventariseert bij de leden van de commissie over welke agendapunten zij 
het woord wensen te voeren. De agendapunten 7.d en 7.e behoeven geen bespreking. 
De betreffende adviezen worden als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 30 januari 2020.

Er hebben zich voor deze vergadering 2 insprekers aangemeld.
Op agendapunt 7.a spreekt de heer Haerkens in.
Op agendapunt 7.b spreekt mevrouw Philipse in namens projectgroep Moleneind.

3 Vaststelling conceptbesluitenlijst commissievergadering REF d.d. 12 december 2019
De commissie wordt gevraagd de conceptbesluitenlijst vast te stellen.
Besluit
De raadscommissie stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast.

https://chanel.royalcast.com/uden
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4 Openstaande toezeggingen en openstaande moties
De raadscommissie neemt kennis van de openstaande toezeggingen en openstaande 
moties.
Toelichting
Er is één toezegging in termijn overschrijven. Toezegging iBabs ID-nr. 197 met als 
onderwerp 'Lightrail' stond ter afdoening in 4e kwartaal 2019. Portefeuillehouder Van 
Lankvelt geeft desgevraagd aan dat de informatienota m.b.t. deze toezegging nagenoeg 
gereed is. Naar verwachting ontvangt de gemeenteraad deze nota in de loop van 
komende week.

5 Rondvraag
De fractie van CDA heeft een rondvraag ingediend met als onderwerp “(ver)plaatsen 
bushalte Hoevenseweg”. 
De vragen van de fractie worden in de vergadering beantwoord door wethouder Van 
Lankvelt.  Wethouder Van Lankvelt betreurt de gang van zaken voor wat betreft de 
communicatie op dit project. Het heeft meer impact op de bewoners dan vooraf is 
ingeschat. Als de procedure omtrent de voorlopige voorziening is afgerond worden de 
gesprekken met de bewoners hervat. Ook met (her)plaatsen van bushokjes wordt 
gewacht tot er meer duidelijk is.

6 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken
Er staat één punt geagendeerd t.b.v. beeldvorming.

6.a Regionale Energie Strategie (RES)
Tussentijdse mondelinge informatie met betrekking tot (het voorlopig) bod Regionale 
Energie Strategie (RES).
Toelichting
Wethouder Van Lankvelt en beleidsadviseur de heer Van Vlijmen geven een beknopte 
presentatie en informatie over het proces met betrekking tot het (voorlopige) bod 
Regionale Energie Strategie (RES). De vragen van de fracties worden in de vergadering 
beantwoord. De presentatie is als bijlage opgenomen onder dit agendapunt.

7 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken
Er zijn 5 adviezen van het college aan de raad geagendeerd t.b.v. een opiniërende 
bespreking.

7.a Raadsadvies Strategische uitgangspunten Centrumvisie Uden
Het college adviseert de raad de Strategische Uitgangspunten Centrumvisie Uden vast te 
stellen als uitwerkingskader.
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Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 30 januari 
2020.
Toelichting
De heer Haerkens spreekt in op het voorliggende advies. Op verzoek van de inspreker is 
zijn inspreeknotitie tevens onder dit agendapunt als bijlage opgenomen.
De vragen van de fracties worden in de vergadering beantwoord door wethouder Van 
Heeswijk en ambtelijke ondersteuning. Op vraag van de fractie van CDA geeft de 
wethouder aan nu vast te willen houden aan het principe van 'beleving'.  Mocht dat op 
een later moment vervangen moeten worden door het begrip 'betekenis' - bijvoorbeeld 
als het participatieproces daar om vraagt - dan kan dat begrip in de strategische 
uitgangspunten worden gewijzigd.
De fracties gaan unaniem akkoord met het voorliggende advies.

7.b Raadsadvies Herinrichting Park Moleneind
Het college adviseert de raad de herinrichting van park Moleneind voort te zetten 
conform ontwerp.
Besluit
Dit raadsadvies wordt als bespreekstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 30 
januari 2020.
Toelichting
Mevrouw M. Philipse spreekt in namens Projectgroep Moleneind.
De vragen van de fracties worden in de vergadering beantwoord door wethouder 
Verkuijlen. De wethouder blikt kort terug op de historie van het dossier en de redenen 
hoe het tot deze overschrijding heeft kunnen komen: een langer participatietraject, een 
onjuiste eerste raming, onvoldoende (tussentijdse) checks bij financieel deskundigen, 
niet doorberekende toezeggingen, tussentijdse personele wisselingen en prijsstijgingen. 
Omdat in het vervolg te voorkomen vindt nu bij de aanvang van projecten een betere 
controle plaats op de beschikbaarheid en juistheid van budget (incl. tijdig raadpleging 
van financiële deskundigen) én worden particiaptietrajecten ook procesmatig ingericht 
met 'checks and balances'. De wethouder geeft expliciet aan dat het haar stellige 
overtuiging is dat het plan Park Moleneind deze extra investering waard is. Ze staat een 
duurzame, multifunctionele en gedragen oplossing voor waar we een prachtig stukje 
Uden voor terug krijgen..
De fractie van SP benoemt 6 verschillende gemeentelijke dossiers met problematieken. 
Op geen van deze dossiers vindt onderzoek plaats naar hoe fouten hadden kunnen 
worden voorkomen. De fractie pleit voor extern onderzoek naar de gemeentelijke 
bedrijfsprocessen. Dit om lering uit te trekken en te voorkomen dat in de toekomst 
opnieuw fouten worden gemaakt. De fractie neemt het stuk mee terug voor overleg en 
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overweegt een motie in de raadsvergadering van 30 januari a.s.

De fractie van Jong Uden geeft aan dat er veel mis is gegaan: verkeerde ramingen, 
onnodige fouten, verwachtingen die zijn geschept in het participatietraject maar vindt 
het stoer van de wethouder dat ze  haar verantwoording neemt in deze. De fractie neemt 
het mee terug voor overleg.

De fractie van D66 is kritisch op het voorliggende advies. De fractie vraagt zich o.a. af of 
de kosten voor het nieuw te bouwen clubhuis voor de Red Sox zijn opgenomen in het 
voorliggende budget waar om wordt gevraagd. Maar D66 is ook van mening dat wie 'a' 
zegt ook 'b' moet zeggen en gaan akkoord met het voorliggende advies.

GroenLinks spreekt verbazing uit over de verschillende fouten die zijn gemaakt in de 
ramingen. Refereert ook aan het ontbreken van de verlichting voor FC De Rakt. Neemt 
het mee terug naar de fractie.

De fractie van PvdA geeft aan dat de raad aan de voorkant niet goed de kaders heeft 
afgedicht ('ga maar spelen'). Onderzoeken (intern en extern) en terugkijken is goed om 
van te leren, niet om 'te zwarte pieten'. Maar is van mening dat we als gemeente aan het 
groeien zijn in de participatieprocessen, zie het traject van de centrumvisie nu 
(agendapunt 7.a). Voor de fractie van de PvdA is er maar 1 conclusie, 'deze dure les 
moeten we betalen'.

De  fractie van CDA is teleurgesteld en van mening dat we als gemeente hebben 
geklungeld en gefaald. Neem het mee terug naar fractie.

De fractie van UdenPlus vraagt naar de kwaliteitssystemen binnen de gemeente. 
Daarnaast is de fractie voorstander van extern onderzoek en een scan/audit op de grote 
projecten onder begeleiding van een externe accountant. Neemt het mee terug naar de 
fractie.

De fractie van VVD/Leefbaar Uden is voorstander van een sobere variant en wil dat de 
wethouder de raad informeert over deze optie waarbij de Red Sox niet verhuist naar de 
Boekelsedijk. Wat betekent dat financieel wanneer we de waarde/opbrengst van de grond 
van de Boekelsedijk op een andere wijze in kunnen zetten? De fractie wil een halt 
toeroepen aan dergelijke budgetoverschrijvingen. Neemt het mee terug naar de fractie.

De fractie van Gewoon Uden kan zich vinden in een breed onderzoek. De fractie van 
Gewoon Uden is van mening dat op alle niveaus fouten zijn gemaakt. Door de raad, het 
college, de ambtelijke organisatie en ingehuurde externe bureaus. Neemt het mee terug 
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naar de fractie.

Toezegging iBabs ID-nr. 259: Park Moleneind
De portefeuillehouder zegt toe om de volgende openstaande vragen m.b.t. het 
raadsadvies over Park Moleneind schriftelijk te beantwoorden voor de raadsvergadering 
van 30 januari a.s.
1) De fractie van D66 wil graag weten of de kosten voor het nieuw te bouwen clubhuis 
voor de Red Sox is opgenomen in het totale budget, wat de kosten zijn en waar dat is te 
verifiëren?
2) De fractie van UdenPlus verzoekt de wethouder om de raad te informeren of de 
ambtelijke organisatie werkt met of volgens een (vorm van) een 
kwaliteits(bewaak)systeem?
3) De fractie van VVD-Leefbaar Uden verzoekt de portefeuillehouder om de raad te 
informeren over een alternatieve optie voor een sobere variant. Wat betekent het 
financieel wanneer de Red Sox niet verhuizen naar de Boekelsedijk. Dan kan (de waarde 
van) de grond op de Boekelsedijk op een andere wijze worden ingezet en wellicht de 
winst gebruikt worden om het tekort op het budget te compenseren.

7.c Raadsadvies Vaststelling bestemmingsplan Duifhuizerweg ong. Uden
Het college adviseert de raad het bestemmingsplan Duifhuizerweg ong. Uden vast te 
stellen.
Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 30 januari 
2020.
Toelichting
De vragen van de fractie van UdenPlus worden in de vergadering beantwoord door 
wethouder Van Lankvelt.
De fracties zijn unaniem akkoord met het voorliggende advies.

7.d Raadsadvies Vaststelling bestemmingsplan Oude Udenseweg 15-17, Uden
Het college adviseert de raad het Bestemmingplan Oude Udenseweg 15-17, Uden vast te 
stellen.
Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 30 januari 
2020. De fracties zijn unaniem akkoord met het voorliggende advies.

7.e Raadsadvies Vestiging voorkeursrecht in het gebied Hoogveld-Zuid te Uden
Het college adviseert de raad de Vestiging voorkeursrecht in het gebied Hoogveld-Zuid 
te Uden vast te stellen.
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Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 30 januari 
2020. De fracties zijn unaniem akkoord met het voorliggende advies.

8 Controle: vragen stellen over informatienota's, beantwoording schriftelijke vragen en 
andere stukken
Er staat één informatienota geagendeerd t.b.v. vragen aan het college.

8.a Informatie aan de raad Omgevingsstudie N605
Op verzoek van de fractie van D66 is deze informatienota geagendeerd voor behandeling 
in de commissie. De motivatie van de fractie kunt u teruglezen onder dit agendapunt.
Toelichting
De fractie van zou graag zien dat in de omgevingsstudie omtrent de N605 nog een 
variant extra wordt onderzocht. Nl. die waarbij het tracé van de N605 ten westen van de 
Leeuwstraat/Brabantstraat komt te liggen. De motivatie van de fractie kunt u teruglezen 
als bijlage onder dit agendapunt.

Wethouder Van Lankvelt beantwoord de vragen van de fractie in de vergadering en legt 
aan de commissie de vraag voor of er behoefte is aan deze extra variant óf dat het aan 
de stuurgroep zelf is welke varianten onderzocht worden.

De fractie van VVD-Leefbaar Uden licht toe dat niemand in Volkel enthousiast is over 
deze extra variant. De betreffende variant zou de enige locatie inperken waar Volkel kan 
uitbreiden qua evt. toekomstige woningbouw.

M.u.v. de fracties van D66 en GroenLinks zijn er geen voorstanders om de betreffende 
extra variant in het onderzoek te betrekken.

9 Sluiting
De voorzitter dankt iedereen voor de inbreng deze avond en sluit de vergadering om 
22.50 uur.


